



**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG WILAYAH PERSEKUTUAN LABUAN
(KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN)**

KENYATAAN SEBUT HARGA

1. Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor tempatan (Berdaftar Di Wilayah Persekutuan Putrajaya atau Negeri Selangor) yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam bidang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi **KERJA** berikut:-

No. Sebut Harga	Tajuk Sebut Harga	Kelayakan Gred, Kategori & Pengkhususan (CIDB)	Taklimat & Lawatan Tapak (Kehadiran DIWAJIBKAN)	Tempat Mengambil Dokumen Sebut Harga	Tarikh Tutup Sebut Harga
LPP.WPL BIL. 6/2022	Kerja-Kerja Menghantar, Memasang, Membina Dan Menyiapkan Struktur Rumah Perlindungan Hujan, Infrastruktur Dan Lain-Lain Kerja Berkaitan Termasuk Membekal Input Serta Peralatan Pertanian Untuk Projek Tanaman Hidroponik (Sayuran Berdaun) Dan IOT (<i>Internet Of Things</i>) Pertubuhan Peladang Kawasan Putrajaya Di Alamat Lot 3B, Jalan P5 Presint 20, Putrajaya, Wilayah Persekutuan Putrajaya.	<u>Gred</u> G2 <u>Kategori</u> CE Pengkhususan: CE21	<u>Tempat:</u> Lot 3B, Jalan P5, Presint 20, Wilayah Persekutuan Putrajaya. <u>Tarikh:</u> 8 Julai 2022 (Jumaat) <u>Masa:</u> 10.00 – 11.00 pagi	Dokumen Sebut Harga boleh diperolehi selepas taklimat/ lawatan tapak pada 8 Julai 2022 (Jumaat) <u>Tempat</u> Bahagian Kewangan, Lembaga Pertubuhan Peladang, Aras 8B, Menara LPP, No. 20, Jln Sultan Salahuddin, 50480, Kuala Lumpur.	<u>Tarikh Tutup</u> 14 Julai 2022 (Khamis) <u>Jam</u> 12.00 tengahari <u>Tempat</u> Bahagian Kewangan, Lembaga Pertubuhan Peladang, Aras 8B, Menara LPP, No. 20, Jln Sultan Salahuddin, 50480, Kuala Lumpur.

2. Kehadiran taklimat dan lawatan tapak **WAJIB** hadir dan pembekal yang berminat dijemput menghadiri taklimat sebut harga seperti tarikh dan alamat di atas.
3. Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan pada pembekal yang sah sahaja, untuk maksud ini pembekal dikehendaki membawa **dokumen asal** dan **salinan Sijil Pendaftaran CIDB, SPKK, BPKU, dokumen lain berkaitan (jika berkenaan) dan sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera (jika ada)**. Pembekal tidak dibenarkan mewakili mana-mana pembekal lain/tidak boleh mewakili pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA, UPKJ atau Sijil Akaan Pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan.
4. Dokumen Sebut Harga boleh diperolehi secara **percuma mulai 8 Julai 2022 (Jumaat)** pada waktu pejabat jam 9.00 pagi hingga 4.30 petang di Lembaga Pertubuhan Peladang Kuala Lumpur seperti alamat yang tertera di atas.
5. **Syarat Wajib: Kelayakan Gred, Kategori & Pengkhususan (CIDB) yang dinyatakan di atas termasuk salinan Penyata Bank 3 bulan terakhir syarikat (April, Mei & Jun 2022), senarai pengalaman (jika ada) dan senarai kerja dalam tangan (jika ada) juga perlu disertakan semasa menghantar dokumen sebut harga yang telah dilengkapkan. KEGAGALAN MELAMPIRKAN DOKUMEN DI ATAS AKAN MENYEBABKAN SEBUT HARGA TIDAK DIPROSES.**
6. Semua penyebutharga yang berminat untuk mengambil bahagian dalam sebut harga ini dikehendaki memenuhi syarat-syarat yang disebutkan di atas.
7. Lembaga Pertubuhan Peladang W.P Labuan tidak terikat untuk menerima tawaran harga terendah atau sebarang tawaran berkaitan sebut harga ini.
8. Dokumen sebut harga yang lengkap hendaklah diserahkan kepada Urusetia melalui surat atau masukkan ke dalam peti tawaran yang berkenaan sebelum atau pada **14 Julai 2022 (Khamis) sebelum jam 12.00 tengahari** ke alamat :

Ketua Pengarah,
Lembaga Pertubuhan Peladang,
Menara LPP, No.20,
Jalan Sultan Salahuddin,
50480, Kuala Lumpur.
(u.p: Bahagian Kewangan, Aras 8B)
Tarikh Iklan : 6 Julai 2022